

POLIOMYELITIS SURVEILLANCE

PARAGUAY. — Forty-two suspected cases of paralytic poliomyelitis were reported, mainly from the capital Asunción and surrounding areas in the period January through June 1982. Most cases were in children under seven years of age. Three children died, two were under one year of age, the third was in the age-group from one to six years. Most of the affected children had not received any poliomyelitis vaccine or only one dose. The immunization programme was reinforced to control the outbreak.

Health administrations are reminded that the telegraphic address EPIDNATIONS GENEVA (Telex 27821) should be used for any notification to the Organization by telex or telegram of communicable diseases under international surveillance and other communications under the International Health Regulations. The use of this specially allocated telegraphic address will ensure that the information reaches the responsible Unit with the minimum delay.

SURVEILLANDE DE LA POLIOMYÉLITE

PARAGUAY. — Quarante-deux cas présumés de poliomyélite paralytique ont été notifiés, principalement dans la capitale, Asunción et aux alentours, pendant la période janvier-juin 1982. Il s'agissait surtout d'enfants de moins de sept ans. Trois enfants sont décédés, deux âgés de moins d'un an et le troisième dans le groupe d'âge 1-6 ans. La plupart des enfants atteints n'avaient pas été vaccinés contre la poliomyélite ou bien n'avaient reçu qu'une dose. Le programme de vaccination a été renforcé afin de maîtriser cette poussée épidémique.

Il est rappelé aux administrations sanitaires que l'adresse EPIDNATIONS GENÈVE (Télex 27821) doit être utilisée pour l'envoi à l'OMS, par télégramme ou télex, de toute notification de maladies transmissibles sous surveillance internationale et toute autre communication concernant l'application du Règlement sanitaire international. L'utilisation de cette adresse, spécialement prévue à cet effet, permet au service responsable de recevoir les informations dans les plus brefs délais.